
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 1. maj 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1011

Finder ministeren det holdbart, at en dansk sundhedsvirksomhed, som hjælper med at

mindske smittespredningen, i over tre uger ikke får svar på deres ansøgning og ligeledes

oplever et bureaukratisk system, der er svært at navigere i? Og hvis ministeren ikke fin-

der det holdbart: Hvad vil ministeren så gøre for at sikre, at danske virksomheder, der til-

byder hjælp til at mindske smittespredningen i Danmark, oplever en kortere og nemmere

sagsbehandling?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Mai Mercado (KF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mai.Mercado@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann

formand
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